

7D5N | CHINA SICHUAN JIUZHAIGOU | HUANGLONG

CHENGDU | DUJIANGYAN | MT EMEI

No Shopping Stop

7天5晚 | 中国四川 九寨沟 | 黄龙

成都 | 都江堰 | 峨眉山

无购物站

HIGHLIGHTS 特色行程

打卡圣地

POPULAR PHOTO SPOTS



- UNESCO sites: Huanglong Scenic & Historic Interest Area
- 黄龙景区

- Giant Buddha (Boat ride Incl)
- 乐山大佛 (乘船游览, 远眺乐山大佛及睡佛)

- UNESCO sites: Jiuzhaigou National Park (Public Bus Incl)
- 九寨沟风景区 (含公共环保车)

- Dujiangyan China Giant Panda Garden (Buggy Incl)
- 都江堰熊猫乐园 (含电瓶车)



LOVELY
VACATION

我爱旅游

TOUR CODE:-7CJH3- | UPDATED: 21APR2024



第一天 吉隆坡国际机场 - 成都

- 机场集合办理登记手续，前往成都
- 接机后，入住酒店



第二天 成都 - 九寨沟

- **叠溪海子**
湖面海拔2258米，原为叠溪城，但它由于在1933年曾发生7.5级大地震而形成。清晨时分，登上高耸于湖畔的雕楼，俯瞰全景，带状的水面洒满金色的阳光令人迷醉

- **松潘古城【外观】**
用本地烧制的青砖砌成墙身，内土石而成，高12.5米，厚12余米，以糯米、石灰、桐油熬制的灰浆粕连勾缝，坚固如铜墙铁壁。

第三天 九寨沟

- **九寨沟景区【含电瓶车】**
以高原钙华湖群、钙华瀑群和钙华滩流等水景为主体，其水景规模巨，景型多，数量众，形态美，布局精和环境佳。它也是岷山山系大熊猫A种群的核心地和走廊带，具有典型的自然生态系统，为全国生物多样性保护的核心之一。动植物资源丰富，具有较高的生态保护、科学研究和美学旅游价值。

- 双龙海瀑布（新景观）
- 树正沟（诺日朗瀑布、树正群海）
- 日则沟（镜海、珍珠滩瀑布、五花海）
- 则查洼沟（长海、五彩池）

第四天 九寨沟 - 黄龙 - 茂县

- **黄龙风景区【不含上下行缆车】**
由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成，沟底的岩石，晶莹剔透，类似石灰岩溶洞中的钟乳石，景区以其奇、绝、秀、幽的自然风光闻名中外，被誉为“人间瑶池”。这也是世界文化遗产之一。

※ 冬季（11月初至4月中旬）或天气影响下雪导致无法游览黄龙景区，将以牟尼沟替代，以上状况恕不能及时通知，敬请原谅

- **林坡村仁博藏寨**
房屋设计包括宽阔的院落和小窗，以提供良好的保暖和防水效果。这些建筑不仅用于居住，还结合了储粮、养殖、会客等多种功能。

推荐自费：

眉山网红水街+九寨沟藏羌歌舞秀+藏式小吃（藏式围炉煮茶）RMB480/人

第五天 茂县 - 都江堰 - 峨眉山

- **都江堰熊猫乐园【含电瓶车】**
位於都江堰市大觀鎮，基地內生活著許多憨態可掬的大熊貓，有大面積的草坪和竹林，空氣清新。這裡是一個不錯的親子遊玩地，既可以看到萌萌的大熊貓，又可以增長知識，開拓視野。

- **乐山大佛【含游船】**
岷江與青衣江、大渡河三江匯合處，仰望世界第一大石刻佛，歷經1200多年風雨卻保存完好。

第六天 峨眉山 - 成都 - 吉隆坡

- **报国寺【含电瓶车】**
是峨眉山第一座佛寺、门户。建于明万历年间，寺内正殿原供奉着佛、道、儒三教的代表故为‘三教会宗’

- **伏虎寺【含电瓶车】**
位于四川峨眉山山麓与报国寺相邻

- **伏峨眉山千承艺术馆**

- **黄龙溪古镇**

- **锦里古街**
西蜀歷史上最古老、最具有商業氣息的街道之一，早在秦漢、三國時期便聞名全國。

- **春熙路**

- **太古里**

- 晚餐后前往机场。

第七天 吉隆坡

- **结束美好的旅程**



DAY 1

KUALA LUMPUR - CHENGDU



- Depart from Kuala Lumpur International Airport to Chengdu
- Arrival, check in hotel

DAY 2

CHENGDU - JIUZHAIGOU



• **Diexi Haizi Lake**

It is 2,258 meters above sea level and was originally Diexi City, it was formed because of the 7.5 magnitude earthquake occurred in 1933. In the early morning, climb up to the towering Diaolou by the lake and overlook the panorama, the ribbon-shaped water surface is covered with golden sunlight.

• **Songpan Ancient City (photo stop)**

The wall is made of locally fired blue bricks . The inner wall is made of earth and stone. It is 12.5 meters high and more than 12 meters thick. It is made of glutinous rice, lime and tung oil . It is magnificent in scale and extraordinary in momentum. The length, height, thickness, and exquisite stone carvings of the city walls are second to none in ethnic minority areas.

DAY 3

JIUZHAIGOU



• **Jiuzhaigou National Nature Reserve (Buggy Included)**

The plateau travertine lake group, Travertine waterfalls and travertine beach streams are the main body. The waterscapes are huge in scale, many in number, beautiful in shape, fine in appearance and good in environment. is the core and corridor of the giant panda A population in the Minshan Mountains.

- Shuanglonghai Waterfall (New scenic spot)
- Shuzhengou (Nuorilang Waterfall, Shuzheng Qunhai)
- Rize Ditch (Mirror Lake, Pearl Shoal Waterfall, Five Flower Lake)
- Zechawagou (Changhai Lake, Wucai Pool)

DAY 4

JIUZHAIGOU – HUANGLONG - MAOXIAN



• **Huanglong Scenic & Historic Interest Area (Cable Car Excluded)**

The most spectacular colored terrace ponds, the flowing pools of the waterfall. Well known for its colorful waters, lakes, hot springs, snow-capped mountains, valleys and forest. ✖The attractions will be replaced by "Mo Ni Gou" due to unforeseen weather conditions

• **Renbo Tibetan Village in Linpo Village**

The house design includes spacious courtyards and small windows to provide good insulation and waterproofing. These buildings are not only used for living but also integrate various functions such as grain storage, animal husbandry, and hosting guests

DAY 5

MAOXIAN – DUJIANGYAN – MT EMEI



• **Dujiangyan China Giant Panda Garden (Buggy Incl)**

is located in Dagan Town, Dujiangyan City. At the base there are numerous charming, silly pandas along with sprawling lawns and bamboo forests, full of fresh air.

• **Giant Buddha (Boat Ride Incl)**

The stone sculpture faces Mount Emei, with the rivers flowing below its feet. It is the largest and tallest stone Buddha statue in the world. Has been listed as a UNESCO World Heritage Site Since 1996



DAY 6

MT EMEI – CHENGDU - KUALA LUMPUR



• **Baogua Temple (Buggy Incl)**

Located on Mt Emei, its origins to the former Huizong Hali founded by Mingguang in the Wanli period of the dynasty

• **Fuhu Temple (Buggy Incl)**

Ancient buddhist temple located in the foothills of Mt Emei

• **Qiancheng Art Museum of Mount Eme**

• **Huanglongxi Ancient Town**

• **Jinli Ancient Street**

Chengdu is a city brimming with a strong leisurely ambience with Jinli Street as the typical representative. The street is located to the east of the Wuhou Temple of Chengdu (the most famous Three Kingdoms period (220 - 280) relic museum in China).

• **Chunxi Road**

• **Taikoo Li**

• **After dinner transfer to airport**

DAY 7

KUALA LUMPUR



- Arrival home sweet home and end the tour.

Optional tour:

Jiuzhai Ancient Love, Furong Guocui Bian Lian Show, Qintai Gujing : RMB 400/pax



航班详情 FLIGHT INFO

OD 672	KUL	TFU	2130	0215+1
OD 673	TFU	KUL	0315	0745

酒店详情 HOTEL INFO

当地 4-5 星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准)
Hotel based on local 4-5 star (Final confirmation on similar standard)

CHENGDU

天府臨空智選假日飯店或同级
Holiday Inn Exoress Chengdu Tianfu Airport or similar

JIUZHAIYOU

麗呈華庭度假酒店或同级
Licheng Huating Resort or similar

MAOXIAN

鳳凰閣酒店或同级
Fenghuangge Hotel or similar

EMEISHAN

御泉灣酒店或同级
Yuquanwan Zen Private Tang or similar

餐食 MEALS INFO

天数 DAY	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER
	x	-	机上用餐 Meal on board
2	酒店 Hotel	中式合菜 Chinese Cuisine	酒店用餐 Hotel Dinner
3	酒店 Hotel	景区自助餐 Scenic Area Buffet	川菜风味 Chuan Cuisine
4	酒店 Hotel	藏式汤锅 Tibetan Hot Pot	羌族风味 Qiang Cuisine
5	酒店 Hotel	养生苑风味 Health and Wellness Cuisine	峨眉烧烤风味 + 酒水任喝 Emei BBQ Cuisine + Free Flow Beer
6	酒店 Hotel	中式合菜 Chinese Cuisine	鸳鸯火锅 Yuan Yang Steamboat
7	机上用餐 Meal on board	-	-

TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Purchase of travel insurance is highly advisable.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- The english version of itinerary shall prevail.

条款与条件

- 行程表所列出的航班资料, 交通, 行程, 酒店住宿及膳食安排, 将可能因应不同的出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动, 本社将另行个别通知。
- 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社和天气情况安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小, 但若巴士行李舱放置空间不足时, 若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能, 所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解, 务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排, 但将以最终确认为准。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益, 详情请参阅单据背面之基本条规细节。
- 行程最终将以英文版本为准。